
 1 

Máme nebo nemáme  se stydět??? 
 

Jsem absolutně přesvědčený, že mnoho našich spoluobčanů disponuje dobrou 
pamětí, a snad ještě víc jich  používá selský rozum, tak těm určitě tento přípis 
vadit nebude. Ale předpokládám dle průzkumu, že je potřebné připomenout 

některé historické skutečnosti. 
Určitě nechci rozdávat rozumy, ale je mojí morální povinností reagovat na 

některé skutečnosti, které se odehrávají na základě kandidatury na prezidenský 
post. 

Ve skutečnosti čerpám z letité zkušenosti z práce s lidmi a taky na základě mého 
rodinného prostředí, kde musím neuvěřitelně zírat na vyjadřování mé dcery 

studentky na střední škole, těsně před maturitou. Na mé otázky, koho bude volit, 
nebo zda ji vůbec zajímá, co se okolo ní děje, a to nejenom ve škole, ale zda má 
jakoukoliv povědomost o našem politickém zřízení a jaký je její pohled na naši 
novodobou historii? Nechci se ani rozepisovat o stavu vědomostí nejenom mé 

dcery, ale i spolužáků na jiných školách! S politováním musím jenom 
konstatovat, že je to absolutní katastrofa. 

(Co je učitelé ve školách za navýšené Babišovy platy vlastně učí, jaké jsou 
osnovy, nebo je snad platové navýšení pro učitele ještě pořád malé, tak to  

skutečně nevím?) 
 

Z tohoto poznatku a dalších průvodních komentářů různých rádoby politologů a 
demagogů k dění v naši zemi vlastně ani nejsem moc překvapen, že se mladí 

lidé, studenti, nemají kde a hlavně čím inspirovat?  Opravdu nevím, co jsou to 
za mediální lidi, kdo je platí, pro koho a v jakém zadání vlastně pracují a 

k jakému účelu, resp. komu a v jakému prospěchu mají ty nesmyslné komentáře 
a politické kalkulace, hlouposti a ubohosti sloužit??? 

A už vůbec nevím, jakým způsobem jsou takové dezinformace uváděny do 
reálného života, snad by se tato problematika mohla probírat v rámci výuky na 

školách vše s aktuálním přihlédnutím na současný stav ve společnosti. 
U paní Nerudové, jako kandidátky na prezidenský post, bych jakousi paralelu 

našel, je to kantorka, snad by se ji dalo i věřit, ale asi ani paní profesorka nebude 
úplně košer? A tak z důvodů, že paní profesorka Nerudová svoji voličskou 

základnu, hlavně studenty, určitě nepřesvědčila o svých schopnostech ve svém 
oboru? Tak nevím, zda je to dobrá zpráva nebo špatná?  Možná se mnohým 

studentům jen líbilo, že po vzoru plzeňských práv už není potřebné studovat tak 
dlouho. A když mají ovšem dost peněz, asi nemusí chodit po celé studijní 

období jako ostatní žáci do školy? 
A jak dovedla paní profesorka vysvětlit pro širokou veřejnost, jak by se dala 

obejít neskutečná vysoká inflace v ČR, tak snad i pro ty, kteří nemají 
ekonomické vzdělání, tak by studenti možnost studovat pod vedením paní 
Nerudové na vysoké škole, a to i v lukrativním zkráceném režimu určitě 

nevyužili? 



 2 

(Rady a léčba inflace podle paní Nerudové je ve zvyšování úrokových sazeb, 
svědčí to o jednom, že to, resp. byla, vládní kandidátka, tak se dají její 
kroky pochopit, dle vládní pravicové poučky ať to naše katastrofické 

hospodaření zaplátí potřební!!! 
Následná avizovaná slíbená podpora paní Nerudové do druhého kola voleb 
je pochopitelně pro druhého vládního kandidáta generála Petra Pavla, ta je 

však tvořena podle jiné poučky: něco za něco. Každá politická funkce se 

v budoucnosti přece může hodit, když třeba pan generál Petr Pavel 
kandidát na prezidenta vyhraje, tak proč ne, slibem neurazíš?). 

 
Kdyby to touto ostudou skončilo, tak jenom dobře, ale ono to má pokračování, 
ale to jsme velmi daleko od skutečné reality, protože na bojišti v terminologii  

(dle pana  generála ) vše teprve začne. 
Občané ČR snad nepotřebují papouškovat hovadiny a bláboly od komentátorů v 
manipulaci s občanskou veřejností, v manipulaci a ovlivňování jejich osobního 

názoru, to už tady bylo více jak 40 let, a proto je potřeba osvětlit a osvěžit 
historickou paměť a postupy, které jsme již mnozí z nás museli prožít a 

absolvovat. 
Jsem nohama na zemi a vidím, jakou formou se přisuzuje a umožňuje některým 

kandidátům na prezidenta, že mohou překrucovat historické vystupování a 
zkušenosti ku svému prospěchu a argumentaci, že právě oni jsou ti praví, kteří 
musí sedět na hradě. Ve skutečnosti se ptám, co pro lidi udělal pan generál Petr 
Pavel, když ani po tolika letech není schopen rozpoznat dobro od zla, kdy dnes 

říká, že v té době nebyl schopen posoudit, zda diktatura proletariátu a 
komunistická strana byly a jsou zvěrstvo a bezmezně a aktivně tuto diktaturu 

podporoval. Proto je na místě se ptát, vlastně pro koho by tento kandidát, resp. 
snad budoucí prezident, měl být na hradě, ale hlavně za co? 

Kdo z nás chce po našich historických zkušenostech, aby znovu řinčela po 
chodbách našeho pražského hradu vojenská bota, nemáme snad v paměti  

(aspoň dle dobových fotografiích),  jak Pražané vítali říšského protektora 
Reinharda Heydricha, který v našich zemích chtěl, stejně jako současný kandidát 

na prezidenta pan generál Petr Pavel,  zavést řád a pořádek, není tady vidět 
určitá paralela, jak současní Pražané touží po starých pořádcích? Podle nich my, 

občané ČR, nepotřebujeme spravedlivé zákony tvořené zákonodárci 
v parlamentu, ale je potřeba zákonodárce změnit v rámci národní fronty 

(SPOLU) na řádotvůrce, kdy se  řád a diktatura  dá dobře skrýt za prosazování 
pořádku. Kdo pak bude schopen dozorovat, zda při náhradě zákonů řády 

nebudou porušovány lidská práva?  Bude to kandidát národní fronty SPOLU na 
pozici prezidenta ČR, bude to snad generál Petr Pavel? 

Podle vojenského pokřiku, 
Hurá, Hurá, Hurá na hrad. 

Tak by se dalo pokračovat v historické paralele v naši historii, kdy přišla na 
Pražský hrad další vojenská bota. Kdy do funkce prezidenta naší země byl 

dosazen opravdový válečný hrdina generála Ludvík Svoboda.  Který byl a vždy 
bude v mých očích uctíván jako opravdový válečný hrdina, poctivý voják, který 
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se určitě sám nikdy neoznačoval nebo nenazýval hrdinou, protože opravdovým 
hrdinou ve skutečnosti byl (určitě ne tak, jakým způsobem se prezentuje pan 

generál Petr Pavel???).  Ale proto, že pan generál Ludvík Svoboda byl 
skutečný vojenský generál, který vždy plnil vše, co mu bylo rozkazem nařízeno 

a to  i na postu prezidenta republiky.  
Tím chci poukázat, že i v té době byl vrchním velitelem ozbrojených složek 
(jako dnes prezident republiky)  v inkriminované době a za  situaci našeho 

členství ve Varšavské smlouvě dostal rozkaz od Brežněva pustit a hostit v naši 
zemi okupační vojska Varšavské smlouvy. Tak, jako správný voják, generál 
Svoboda dle vojenských řádů splnil rozkaz a na základě této skutečnosti jeho 

kredit a popularita velmi utrpěla. 
Proto vidím určitou historickou paralelu v tom, že se i v současnosti dostáváme 
do jisté schizofrenní situace, kdy by na hrad napochodovala další vojenská bota, 

která by musela poslouchat a plnit rozkazy (a teď koho?) V současné situaci 
nevím, při případné volbě pana generála Petra Pavla prezidentem republiky, jaké 

rozkazy a od koho by ve skutečnosti byl ochoten a musel plnit??? 
Jelikož ve veliké míře Prahou podporovaný kandidát generál Petr Pavel je a asi 
stále bude rozpolcený, kdy v prvních dvaceti letech se profesně choval opravdu 
poctivě dle vojenských řádů v ČSSR a věřím, že byl určitě poctivý komunista 

resp. protože  byl vyškolen v SSSR jako rozvědčík ve službách  Varšavské 
smlouvy pod vedením  KGB. A kde bylo hlavním cílem škodit v obranému 

kapitalistickému uskupení, jako je a bylo NATO, a náhle prozřel a v půlce svého 
profesního zaměření jako zodpovědný voják přešel na druhou stranu, a to přímo 
do centrály obraného paktu jako náčelník generálního štábu při NATO.  Buď ho 
v Moskvě KGB tak dobře vyškolila a důkladně poučila, jak se dá bezbolestně 

přejít na druhý břeh.  Jestli  to byl záměr, tak klobouk dolů, musíme pana 
generála jen pochválit, opravdu husarský kousek.  Tak tento postup nynějšího 
kandidáta na prezidenský post pana generála Petra Pavla vůbec nechápu i jeho 
pohnutky účastnit se klání o takovou vrcholovou funkci ve státě jako prezident 

ČR. Na to musíte mít opravdu silný žaludek? Já bych za této situaci snad 
nechodil ani s pejskem po ulicich, ale mám proto jen jenom jedno vysvětlení, 
že pan generál Petr Pavel je ve skutečnosti profesní voják, který v době míru a 

v zemi, která není ve skutečném válečném konfliktu, je vždy připraven za 
finanční odměnu (žold) jít bojovat (provozovat svou profesní činnost) kamkoli 

a za kohokoli, jednou za Varšavskou smlouvu, nebo za NATO. Pochopitelně 
vždy dobrovolně i do zemí, které pro naši zemi nevytváří žádné vojenské 

nebezpečí? Jinak si to snad nedovedu vysvětlit, prostě mi to evokuje, že je to 
žoldák, dle vzoru Francouzských cizineckých legii nebo snad Wagnerovců na 

Ukrajině? 
Jsem si ale plně vědom, že v některých očích, hlavně asi v těch Pražských a 
souvisejících Pražských gubernii, jako jsou Krkonoše, může být tak velká 

podpora např. některých pražských herců a zpěváku, jako od paní Kolářové a 
podobných, že je pro ně pan generál opravdový válečný hrdina, tak kdo jiný by 

nás mohl vést, ale uniká mi kam??? (Snad do p….., nebo snad do války?) 
Když v boji za naši vlast byl ochoten položit i vlastní život, ale uniká mi 
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podstata, v jakých opravdových našich válečných konfliktech by pan generál 
Petr Pavel byl ochoten za naši vlast  položit i svůj život, ptám se kdy a kde? 

(Ve skutečnosti v žádné opravdové válce nikdy nebyl, je to velká lež, kterou 
balamutí a ohromuje na setkáních s občany po celé ČR.) 

Poslední náš válečný konflikt přece byla druhá světová válka, když naše země 
byla okupována Němci, a to bylo v roce 1939 až 1945. 

(Předpokládám, že jsem celý svůj život žil v míru nebo snad ne?) 

 
(Můj otec prošel celou druhou světovou válkou přesto, že obdržel hodně 

válečných řádů za hrdinství, tak nikdy on a ani jeho spolubojovníci o sobě 
neřekli, že jsou hrdinové, a to ani během války, ale ani po válce.) 

 
Respektuji názor pana generála Petra Pavla, že se prezentuje jako hrdina podle 
hesla, jak se pochválím sám, tak mě určitě nikdo nepochválí. Předání státního 

vyznamenání prezidentem Havlem nelze zpochybňovat, ale já jsem přesvědčen, 
že i tento akt byl proveden účelově, aby se následně dostal do centrály NATO. 
Vyznamenání za profesní hrdinství lze i ocenit, ale určitě já to nepovažuji za 
žádné tak zásadní hrdinství, že by to bylo na statní vyznamenání, s tím bych 

určitě polemizoval? Z důvodu, že profesi - voják z povolání -si pan generál Petr 
Pavel zvolil sám a určitě porovnával, že být vojákem z povolání v době míru je 
přece daleko lukrativnější, a hlavně bezpečnější, než být třeba záchranář, hasič, 
policista a mnoho dalších životu nebezpečných profesí. Volba profese vojáka 
z povolání pana generála Petra Pavla, byla naprosto svobodná volba, určitě ho 
nikdo násilím nenutil být vojákem z povolání. Rozhodl se, protože tato profese 

je dobře finančně ohodnocena a na zahraničních misích je žold vyplácen 
v dolarech. 

Když to budeme posuzovat očima mladých voličů, resp. otázek studentů, kteří 
ví, že takových profesních hrdinů z povolání je v naši zemi strašně moc a že by 
při udělování státních vyznamenání určitě Vladislavský sál na Pražském hradě 

nestačil. 
Poctu novým novodobým profesním hrdinům, snad se jinak tyto hrdinové nedají 
pojmenovat, by musel pán prezident předávat na Strahovském stadionu a možná 

by to ani tam nestačilo? 
(Zeman se už letos potýkal s nedostatkem místa, málem se mu tam ani 

nevešli všichni jeho vyznamenaní kamarádi .) 
Kdykoliv by takovéto státní vyznamenání obdržel profesní hrdina, (jako byl 
třeba hrdina socialistické práce), tak kdyby byl skromný, poctivý a slušný 

člověk, tak by se jako hrdina nikdy sám neoznačil, víme, že přece samochvála 
smrdí, ale asi jenom někomu. (Co pane generále?) 

Z těchto mých slov jasně vyplývá, že pán generál určitě nebyl a nikdy nebude 
můj kandidát na prezidenta ČR. Považuji pana generála Petra Pavla za možná 

úspěšného profesního vojenského kariéristu, ale to je opravdu asi vše. 
Jak uvádí RESPEKT na adresu Ztohoven, že červené trenýrky jsou blížší než 
kabát, proto apeluji a prosím stařenky a starce a všechny seniory, neposílejte 

panu generálovi na jeho volební kampaň žádné peněžité dary, už vůbec z vašich 
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panem  Babišem a paní Maláčovou pracně navýšených penzí, a snad ani zlaté 
zuby nebo zlaté zubní náhrady, protože on pan generál to určitě fakticky 

nepotřebuje, jako vládní kandidát, kandidát národní fronty podle vzoru SPOLU, 
občanský kandidát a penzionovaný generál s výsluhou má určitě peněz dost. 
Ze strany podporovatelů pana generála Petra Pavla, kteří ho za každou cenu 

potřebuji dostat na hrad, tak oni se určitě o něj finančně postarají za Vás a určitě 
žádné miliony jim chybět nebudou ? 

 
(Českým oligarchům se taková investice do generála na hradě určitě 

mnohonásobně vrátí a hlavně vyplatí.) 
 

Nedá mi se taky krátce nezmínit o hvězdné pěchotě z mé profesní činnosti, jsem 
a byl jsem velice překvapen, co provedl odborový předák pan Středula, který asi 

v nějakém prezidenském poblouznění a opojení určitě zapomněl, kam vlastně 
patří? 

Vůbec nejsem schopen pochopit, proč se musí a muselo hulákat po náměstích 
proti vládě, když pak odborový předák veřejně vyjádří podporu vládní 
kandidátce paní Nerudové, resp. kandidátce za národní frontu SPOLU. 

 
(Místo toho, aby odborový předák svým příkladem nasměroval své ovečky 
(odboráře) k podpoře jediného levicového kandidáta pana Babiše, tak se 

stal pravý opak, ptám se proč???) 
 

Z mého pohledu to byl úplně nejhloupější vzkaz pro veřejnost, kterému snad 
nemůžou rozumět ani jeho skalní podporovatele, což jsou odboráři po celé naši 

zemi?  Asi proto ani jeho předchůdci, odboroví předáci, ve skutečnosti nevěděli, 
jak by správně naložili s velkou podporou, kterou se jim podařilo tímto 

způsobem opakovaně zahodit, např. pan Zavadil versus Kalousek na pivě po 
protivládní demonstraci, táta pracujícího lidu pan Falbr, copak ten pan udělal 

v Evropském parlamentu pro dělnickou třídu v továrnách? 
 

Aby snad nebylo jenom u jednoho nedoceněného prezidentského kandidáta, tak 
ještě jenom krátká zmínka o dalších výtečnících, jako jsou senátorský dinosauři 
p. Fišer, p. Hilšer a jim podobní, to byla a je hromada keců o dodržování Ústavy 
ČR, plná ústa demokracie, plno žvástů, jak to současná naše vláda dělá všechno 
na h…. Tak teď se ukázalo, co je aktuálně pro nás senátory důležité, vůbec to už 

nejsou volby, ale aktuálním úkolem je se postarat o naši budoucnost, teď jde 
přece hlavně o nás. Naši senátorskou základní potřebou je přece udržet se 
v Senátu co nejdéle, proto jsme vždy připraveni ze sebe udělat cokoli bude 
potřeba pro udržení národní fronty SPOLU, která je ve skutečností velkým 

podvodem na voličích, my se přece řídím komunistickým heslem, každý den je 
přece dobrej. 

My, neúspěšní senátorští kandidáti na prezidenta, podpoříme kdykoli kohokoliv, 
protože v jednotě je síla. (Proto jedině národní frontu SPOLU.) Pod heslem, 

Senát si vzít nedáme, i když je ve skutečnosti podporovaný občany z 20% ,  
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taková podpora občanů ČR je prostě k smíchu, hlavně si nesmíme zapomenout 
páni senátoři a poslanci zvýšit plat, když je tak veliká inflace, my jsme přece 

jiná sorta a co my dovedeme, to nám může závidět celá Evropa. 
 

Závěrem chci touto cestou podpořit levicového kandidáta pana Babiše. A pevně 
věřím, že vše, co se odehrálo za vlády pana Babiše, nebude zapomenuto, třeba 

studenti, senioři, státní zaměstnanci, zdravotníci, hasiči, vojáci, policisté, učitelé 
a mnoho dalších profesí, kdy za vlády pana Babiše se jim velmi zlepšilo 

finanční ohodnocení za výkon práce a pro důchodce uzákoněnému zvyšování 
podpory (důchodu) ve stáři. 

Dalo by se pochopit, že senioři rychleji zapomínají, co pro ně bylo uděláno 
v oblastech např. přepravného, navýšení důchodů a dalších atributů k výraznému 

zlepšení podmínek na žití ve stáři. Tak vás prosím až budete své blízké starší 
občany doprovázet k volebním urnám, tak jim to, prosím, ještě jednou 

připomeňte, děkuji. 
Ostatním, kteří mají krátkou paměť a nejsou pro ně výše uvedené skutečnosti 
žádným relevantním argumentem, tak pro svůj klid volte generála, ale určitě 

následky svoji volby nechoďte prezentovat zase hulákáním po náměstích, pak se 
už o váš brekot nebude nikdo zajímat,  protože národní fronta SPOLU všechno 

převálcuje hlasováním v parlamentech, jako se to již děje  a následně jim to 
posvětí loajální prezident pan generál na hradě, vždyť je přece náš? 

 
 
 

Děkuji vám za pozornost. 
PETR NIMEC 

PŘEDSEDA ODBOROVÉ ORGANIZACE. 
 
 
 
 
 

 
 
 


